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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  3 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm.de la sessió:  23/2015 
Caràcter:  ordinari 
Data:  10 de març de 2015 
Horari:  de 19:00 a 21:10h 
Lloc:  Auditori del Centre Cívic de Ca n’Oriac 
 
 
Assistents     
                                
Carles Bosch Masó,  president 
Pedro López Abad, vocal del PSC 
Ana Lorente Aroca, vocal del PSC 
Emilio López Sánchez, vocal de l’AV de Ca n’Oriac 
Manuel Lorenzo Santos, vocal de l’AV de la Plana del Pintor 
José Antonio Pàrraga Marín, vocal de les entitats esportives 
Juan Noguera Ceron, vocal de les entitats regionals 
Mamadou Diallo, vocal del grup altres entitats 
Miguel Angel Tello Corredera, vocal de les entitats de comerciants 
Francesc Sanz Salvador, vocal d’altres centres d’ensenyament 
Antoni Murcia Navarro, representant de ES (5%) 
Pere Güell Gavilan, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Jordi Garcia Juan, responsable de Clients d’Aigües de Sabadell 
Lola Ortega Torres, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Mercè Porras Viñuela, vocal del PSC 
Juan Antonio Artero Siles, vocal de l’AV de la Roureda 
Antonio Muela Cuerpo, vocal de l’AV del Torrent del Capellà 
Mhamed Aolad Aissa, vocal de les entitats culturals 
Júlia Saiz Muñoz, vocal de les entitats culturals 
Francisco Hermoso Moreno, vocal de les entitats esportives 
Avelino Garrigós Pérez, vocal del grup altres entitats 
Carme Berbel Navarro, vocal de centres d’atenció primària 
Elisabeth Plans Soriano, vocal de centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
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Ramon Burgués Salse, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Manuel Robles Fernández, vocal del PSC  
Antonio J. Recio Prats, vocal de l’AV de Torreguitart 
Eduardo Torres Riquelme, vocal de l’AV de Sant Julià 
Raquel Jiménez Martínez, vocal de les entitats esportives 
Ana Almendro Pérez, vocal de les entitats educatives 
Francisco J. Lobato Alvarez, vocal del grup altres entitats 
Xavier Carbonell Arqués, representant de CIU (5%) 
Antonio Moya Fernández, representant del PP (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Vulnerabilitat econòmica i aigües de Sabadell. 
3. Donar compte de l’aprovació de la moció de suport al comerç per obres perllongades. 
4. Balanç del consell durant el mandat  2011-2015. 
5. Informació sobre els  consells sectorials. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, Sr. Carles Bosch Masó, declara 
oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
El senyor Carles Bosch dona la benvinguda a tots els assistents. A continuació inicia la sessió 
del Consell amb l’ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
El president pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del dia 20 de gener 
de 2015, que prèviament s’ha enviat a tots els membres del consell. No havent cap 
correcció l’acta s’aprova per assentiment unànime.  
 
 

2. Vulnerabilitat econòmica i aigües de Sabadell 
 
Pren la paraula el senyor Jordi Garcia i procedeix a explicar, amb el suport de díptics i 
informació que prèviament han repartit als assistents, com es realitza la facturació del 
consum d’aigua, els trams que hi ha, les bonificacions a les que els consumidors es 
poden acollir i com ho han de fer. Informa també que a la companyia CASSA són molt 
conscients que hi ha  moltes famílies que actualment passen per un difícil moment 
econòmic, i vol destacar que mai tallen l’aigua a ningú per aquest motiu sempre que ells 
siguin coneixedors d’aquesta circumstància: en aquests casos fan la derivació 
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corresponent al departament municipal de serveis socials per a què les famílies 
afectades puguin tramitar i  rebre ajuts. 
 
El senyor Francesc Sanz intervé fent una referència a les bonificacions per persones 
amb discapacitat, ja que a vegades una persona amb discapacitat del 33% pot 
necessitar  més aigua que una persona que en tingui el 80%.  També manifesta que 
estaria bé portar aquestes explicacions a escoles i/o col·lectius amb aquestes 
característiques,  ja que per exemple a l’escola que ell representa no ho saben. 
 
El senyor Carles Bosch comenta que es pot fer i pren nota. 
 
Continua explicant el senyor Garcia i comenta que s’està estudiant posar quatre punts 
de servei de la companyia a quatre districtes, per facilitat als ciutadans les gestions que 
necessitin fer. Els falta l’aprovació de l’Ajuntament i concretar la periodicitat d’obertura 
de l’oficina. 
 
Es produeixen diferents intervencions dels senyors Emilio López, Manuel Lorenzo, i 
altres persones del públic assistent,  sobre consultes respecte a la factura de l’aigua que 
el senyor Jordi Garcia aclareix. 
 
El senyor Antoni Murcia exposa el cas del seu germà, que viu a l’Eix Macià, als pisos de 
“Mañero” i  hi ha dos blocs que tenen dues bombes cadascú per treure aigua del sòl (es 
recorda que allò era una riera)  i que després de l’ús aquesta aigua no s’aprofita, i  no 
creu que sigui correcte. 
 
El senyor Garcia dubta que això ho estigui gestionant la companyia d’aigües, i tant ell 
com el senyor Carles Bosch prenen nota per preguntar-ho. 
 
Per finalitza, el senyor Jordi García informa que el dia 26 d’abril tindrà lloc la 2a cursa 
solidària de 5km pel parc Catalunya i els diners recaptats  aniran al rebost solidari. La 
sortida és a les 11h i el preu d’inscripció 8€/persona. 
 
 

3. Donar compte de l’aprovació de la moció de suport al comerç per obres perllongades 
 
Pren la paraula el president i explica la moció que es va aprovar el passat mes de gener 
al Ple de l’Ajuntament referent a les obres de més de sis mesos de durada, que 
entorpeixen la mobilitat de vianants o vehicles i que afecten l’activitat quotidiana del 
comerç i dels veïns/es afectats directament.  Segons els acords que es  van prendre 
s’elaborarà un protocol  d’actuació amb la finalitat que  comerç i veïns estiguin informats 
de l’evolució de les obres i  buscar millores pal·liatives per entorpir el mínim possible. 
També es crearà una comissió de seguiment que prepararà actuacions específiques per 
cada obra atenent a les característiques específiques de cada una.  
 
Pren la paraula el senyor Murcia per manifestar que aquesta mesura arriba tard,  ja que 
fa deu anys que s’estan fent obres en aquest districte. Posa de manifest que 
l’Ajuntament comunica dates de treball que no es corresponen, com a plaça Espanya 
que fa un mes es va avisar que començaven obres i encara no han començat.  També 



 206
 

es queixa de la manca d’informació, com  ara que el carril intern de plaça Espanya s’ha 
tallat i està produint molta congestió de vehicles. 
 
El senyor Carles Bosch explica que actualment s’està abordant la vorera interior de 
plaça Espanya i per poder treballar amb seguretat per als operaris han hagut de posar 
fitons de formigó a un carril de circulació. Un cop acabada aquesta tasca es tornarà a 
obrir. 
 
(A les  20.14h s’incorpora a la reunió el senyor Miguel Àngel Tello) 
 
Continua explicant el senyor Bosch que respecte a les terres del parc nord, l’Ajuntament 
ja ha instat en dos ocasions a la Generalitat de Catalunya perquè les retiri. Tenien data 
límit finals de febrer i ja ha passat.  Va lent però les trauran. Entén que les obres de 
plaça Espanya són feixugues, però hi ha algunes coses garantides, com ara el 
finançament, per tant no s’haurà de patir per possibles aturades per aquest motiu.  
 
 

4. Balanç del consell durant el mandat  2011-2015 
 
El senyor Pere Güell inicia l’explicació, amb el suport d’una projecció, recordant que a 
l’any 2013 va haver un canvi de cartipàs i això va fer que la majoria dels presidents de 
districtes també canviessin. Es comenten les representacions que hi ha als consells de 
districte, les convocatòries que hi ha hagut, l’assistència i també els temes tractats 
durant la legislatura, destacant la dinàmica del mandat  i la capacitat i flexibilitat d’anar 
adaptant les reunions a les característiques del districte i les seves necessitats. 
 
Pren la paraula el senyor Carles Bosch per fer una avaluació i reflexions del que s’ha fet 
a la ciutat:  Sabadell es una ciutat des del punt de vista d’infraestructures madura i en 
constant creixement en instal·lacions esportives, pavelló nord, gespa artificial als camps 
de futbol, pista coberta, llar d’infants, llars gent gran,  places públiques, centres cívics, 
centres salut, zones verdes, millores al Ripoll, ruta del colesterol, parc nord (enllestit la 
primera part), centre educatius i culturals com biblioteca del nord, eixos comercials, i 
també  ferroviària amb mes de 1000 milions d’euros  en inversions a la ciutat. Ara 
comença un  nou cicle i s’ha d’optimitzar la gestió més intel·ligent dels recursos. Els 
reptes de futur són crear condicions perquè torni la productivitat econòmica i el retorn de 
la indústria, que serà possible si les condicions són adequades. També ajudar als que 
més ho necessitin per poder sortir tots plegats de la crisi, especialment als col·lectius  
mes afectats, com són, entre d’altres, els majors de 45 anys. Per altra banda és el 
moment de dedicar més diners als  manteniments i menys a la inversió. El senyor Bosch 
continua dient que també està molt preocupat pel tema de les energies, i que es 
treballarà per aconseguir llibertat energètica, i creu que hauria d’haver energia pública. 
Per finalitzar manifesta que s’ha trobat molt a gust el temps que ha exercit com a 
president d’aquest districte i agraeix la dedicació a tots els que col·laboren al mateix. 
 
Pren la paraula el senyor Pedro López per dir que està molt bé  conèixer i trobar-se amb 
la gent d’altres entitats del districte, que és important saber quines coses s’estan fent 
però la seva queixa es perquè quan venen a la reunió ja està tot fet i no hi ha marge per 
canviar les coses. 
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Pren la paraula un senyor del públic assistent, per manifestar que  falta vigilància al 
carrer, tant al nou parc Nord com al barri de Sant Julià, i en general a tot el sector nord. 
 
El senyor Carles Bosch diu que la manca de seguretat és una percepció i es difícil 
treballar amb percepcions.  Ell està en contacte amb policia i mossos i hi ha actuacions 
policials que es fan, però la gent no ho sap.  
 
Pren la paraula un altre senyor del públic assistent, i expressa queixes diverses 
respecte a les obres del parc nord i la retirada de les terres, també del carrer Clavells 
que no han posat ni bancs ni arbres, i la zona degradada prop de l’espai polivalent.  
Afegeix que els membres de la comissió del parc nord se senten ignorats per part de 
l’Ajuntament. 
 
El senyor Carles Bosch li contesta recordant que la Generalitat de Catalunya tenia un 
compromís de reposició del parc nord i és el que han fet a la zona del nord, i aquesta ha 
estat una reposició millorada perquè els tècnics han estat lluitant per tenir un bon parc.  
Al carrer Clavells no hi ha arbres perquè es un carrer que connecta dos barris i en 
aquests casos habitualment no hi ha arbres a les voreres. 
 
(A les 20:55h  els senyors  Noguera i Párraga marxen de la reunió) 
 
Es produeixen un seguit d’intervencions creuades i un diàleg viui respecte a les terres 
del parc Nord. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Murcia i recorda que al barri de Torreguitart encara 
està pendent de fer el parc infantil al carrer Pau Abad, i la tala d’arbres de l’avinguda 
Alcalde Moix i per finalitzar demana que es diguin les coses clares, sense engany, i es 
doni  informació correcta. 
 
El senyor Francesc Sanz per la seva part, agraeix al districte, entitats, serveis i 
comerciants,  la bona rebuda que l’escola i els seus alumnes han tingut al barri de Ca 
n’Oriac i al districte. 
 

 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat 
 
No hi ha informació. 
 
 

6. Comunicacions 
 

No hi ha informació. 
 
 
7. Torn obert de paraules 
 
 No hi ha intervencions. 
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I no havent més temes a tractar, el senyor Carles Bosch  dóna les gràcies als assistents per 
les seves aportacions. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau 

El president 
 


